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Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 14.06.2022 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd : zie lijst onderaan 
 
Bedankt aan Eddy van TTC Sint-Antonius voor de vriendelijke ontvangst in hun lokaal. 
We verwelkomen vandaag ook een nieuw toegetreden sportraadslid: Cindy Van Paesschen. 
Cindy is naast gemeenteraadslid ook voorzitter van C.K. Swimming vzw, een zwemschool 
met zwemlessen voor kinderen en volwassenen in haar eigen tuin in Zoersel. In de winter 
wijken ze uit naar een privézwembad in Brecht. 75% van de leerlingen komen uit Zoersel. 
 
1. verslag sportraad 20 april 2022 
Feedback van het college van burgemeester en schepenen na adviezen sportraad februari: 

- De beslissing om de werkingssubsidies voor werkjaar 2021-2022 opnieuw per forfait 
uit te keren is nog niet genomen. Bij cultuur zijn er 3 nieuwe verenigingen; om die 
mee te kunnen verrekenen zijn nog wat gegevens opgevraagd. De goedkeuring 
staat gepland op de gemeenteraad van 30 augustus 2022. 

- De voorgestelde woordelijke aanpassingen in het aangepaste 
evenementenspeerpuntreglement werden doorgevoerd. Het reglement staat ter 
goedkeuring op de gemeenteraad van 28 juni 2022. 

 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
2. Mededelingen vanuit het bestuur 
➔ Wanneer een evenement erkend wordt als evenementenspeerpuntactie, moet je als 

organisator bij de publicatie en de promotie van het evenement overal ‘in 
samenwerking met gemeente & ocmw Zoersel’ opnemen. Dit is altijd zo geweest, 
maar het bestuur merkt op dat dit door de jaren heen verwaterd is. Dus hierbij nog 
eens een oproep! 

 
➔ De gemeente wenst samen met het Vrijwilligerspunt op 25 maart 2023 een 

‘vrijwilligersbeurs’ op te zetten. Dit in de vorm van een beurs met standen waar 
organisaties en verenigingen hun aanbod kenbaar kunnen maken en waar mensen 
die zin hebben om te vrijwilligen kunnen komen ‘shoppen’. Ook wordt gedacht aan 
workshops, zowel gericht naar vrijwilligers (Wat zijn de rechten van vrijwilligers? Info 
rond vrijwilligerscontracten & verzekering?  Hoe start ik met vrijwilligerswerk?) als 
gericht naar verenigingen (Motiveren en ondersteunen van vrijwilligers. Een 
vrijwilligersbeleid voor verenigingen.). 
 

Reacties verenigingen: 
- Eddy (TTC Sint-Antonius): kan het ook dienen voor hulp bij eenmalige acties, 

bijv. goten komen uitkuisen, of gaat het om duurzame engagementen? Kan 
beide. 

- Marc (Scabazoe) merkt op dat hun club nogal specifieke profielen nodig heeft 
en schat de kans klein in dat ze die plots daar zullen vinden. 

- Ilse (TSITL): zijn er al gemeentes waar dit gebeurt en is dat succesvol? 
Blijkbaar organiseert Zandhoven dit tweejaarlijks. Nele informeert. 

- Vicky (VC Zoersel) en Hugo (BC Zoersel) vrezen dat het hele opzet teveel 
inzet zal vragen ten opzichte van het uiteindelijke resultaat. Je mobiliseert het 
volledige middenveld om misschien een 5-tal matches te vinden. 
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- Vicky vraagt of het Vrijwilligerspunt een lijst van vrijwilligers heeft, die de club 
kan inkijken. Dit kan omwille van GDPR niet. Kandidaat-vrijwilligers kunnen 
wel online zien welke ‘vacatures’ er bij de verenigingen en organisaties 
openstaan: https://www.vonak.be/vacatures/zoersel/ 

 
3. Advies: huishoudelijk reglement Dorpszaal Halle 
De nieuwe dorpszaal in Halle zal in september de deuren openen. Daarna wordt 
parochiezaal Sint-Maarten in de Lindedreef afgebroken. Alle activiteiten die voorheen in Sint-
Maarten plaatvonden, zijn ook mogelijk in de nieuwe dorpszaal. Zo kunnen zowel 
verenigingen (erkend en niet-erkend) als private personen de zaal afhuren. 
De zaal kan in verschillende delen afgehuurd worden. Er is ook een mobiel podium 
beschikbaar. 
Opmerkingen: 
Cindy maakt de opmerking dat ‘een goede huisvader’ niet langer gebruikt wordt in juridische 
teksten. Ze had ook nog vragen voorbereid over de verzekering en de overlast van feesten 
naar de buren toe. Deze vragen kunnen beter gesteld worden op de gemeenteraad. 
Marc (Scabazoe) vindt het wel vreemd dat ook bij feesten de pastorijtuin openbaar domein 
blijft. Kan die misschien toch niet afgesloten worden wanneer dat wenselijk is? 
Robert (Natuurvrienden) vraagt of gemaakte reservaties in zaal Sint-Maarten na september 
2022 automatisch overgezet worden naar de nieuwe dorpszaal. Dat is zo. 

 
➔ De sportraad geeft een positief advies bij het huishoudelijk reglement voor de nieuwe 

dorpszaal in Halle met de vraag om te bekijken of de tuin toch niet afsluitbaar is bij 
gelegenheden. 

 
4. Input subsidiedossier: naschools openstellen sportinfrastructuur 
Gemeentelijke basisschool de Kiekeboes tracht binnen een oproep van AGION (de 
subsidiërende instantie voor scholen) subsidies in de wacht te slepen voor enkele renovatie-
ingrepen aan de turnzaal. 
Geplande werken: het plafond vernieuwen, verlichting omvormen naar LED, 
touweninstallatie en enkele sportramen vernieuwen. 

 
Zou uw vereniging de zaal (extra) gebruiken indien bepaalde zaken anders zouden zijn 
in/aan de zaal?  
Marc (Scabazoe): de zaal voorzien van gescheiden kleedkamers. Jammer genoeg is de vrije 
ruimte naast de zaal zo smal, dat compartimentering van de kleedruimte quasi onmogelijk is. 
De bergruimte achteraan als kleedkamer inschakelen kan ook niet zomaar omdat je dan met 
je buitenschoenen door de zaal moet lopen om er te geraken. 
 
5. Info #hapjehobby-campagne in 2022 
Opnieuw zullen we in augustus onze erkende Zoerselse verenigingen in de kijker zetten met 
de campagne #hapjehobby. Zie ook mailtje als bijlage. 
Geef je proefmomenten tussen 20 augustus en 2 oktober door via UiT-in Zoersel vóór 17 juli. 
Je krijgt dan eind juli een campagne-affiche opgestuurd. 
Gelijktijdig loopt de campagne ‘Maand van de Sportclub’.  
Als je deelneemt aan #hapjehobby, zal Nele je club ook doorgeven voor de Maand van de 
Sportclub en ontvangt je club ook vanuit Sport Vlaanderen promotiemateriaal, zoals een 
gepersonaliseerde banner voor zij die vóór 1 juli hun activiteit ingeven. 
 
6. Stavaza subsidieaanvraag coronaherstelfonds voor een ‘buurtpaviljoen’ in de 

Achterstraat in het kader van buitensport  
In het meerjarenplan is een budget voorzien van 60.000 euro voor buitensportvoorzieningen. 
We beogen daarmee een duurzame (bio-loop, gebruik van circulaire materialen) overdekte 
polyvalente (sport)ruimte op de site Achterstraat. 
We hebben vernomen (al is dat voorlopig nog slechts uit officieuze bron) dat we voor het 
project op 68.000 euro provinciale/Europese subsidies kunnen rekenen. 
Dat maakt dat het dan toch de moeite was, dat we 9 maanden gewacht hebben. 

https://www.vonak.be/vacatures/zoersel/
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Alle mogelijke gebruikers zullen nog om input worden gevraagd om het ontwerp van de luifel 
op een participatieve manier tot stand te laten komen. 
 
7. Stavaza dossier intergemeentelijk zwembad  
De haalbaarheidsstudie in opdracht van Zandhoven, Zoersel, Schilde en Ranst is opgestart 
in november. 
Eind januari werden 4 vragen voorgelegd aan de 4 gemeentes. 
Gevolg: Schilde haakte recent officieel af voor de intergemeentelijke samenwerking. Zij kan 
niet de budgetten opbrengen die nodig zijn voor de bouw van een zwembad. Zoersel en 
Zandhoven verwelkomen wel officieel een derde partner in hun project, zijnde Ranst 
 
De studie van Sweco wordt volgende week woensdag aan de overblijvende 3 gemeentes 
voorgesteld. De week erop volgt ook nog een intergemeentelijke raadscommissie. 
Op basis van deze onafhankelijke analyse kunnen we hopelijk in één rechte lijn vooruit om te 
komen tot een gedragen zwembadproject. 

   
8. Evaluatie en planning activiteiten 

Evaluatie 
- Februari-mei Start 2 Run: van de 40 deelnemers, ontvingen afgelopen week 

een 25-tal sportievelingen hun 5 km-diploma. Een heel aantal daarvan sloot 
zich nadien aan bij de atletiekclub. 

- 10 mei Seniorensportdag: met 120 deelnemers een rustigere editie. Wel 
mooi weer en lekker eten. En iedereen was content. De evaluatie door de 
werkgroep moet nog gebeuren.  

- 20 mei Kampioenenviering in de Zoest. Dank aan TSITL voor de 
voorbereidingen, het onthaal, de toogdienst en de demonstratie. Het was een 
gezellige avond met zo’n 250 toeschouwers. De muziek van Shoosh bracht 
sfeer in de zaal. Leuk artikel in de krant achteraf. Toen de ‘sportman van het 
jaar’ bekend gemaakt werd (Laurent Lommaert), was die buiten aan het 
spelen; te bekijken hoe we dat in de toekomst kunnen vermijden. 

  Planning 
- Zondag 26 juni Buurtfeest aan WZC De Buurt met optredens van 

verschillende verenigingen. 
- September Scholenveldloop: ook in 2022 zullen de scholen zelf een loop per 

school organiseren. In de toekomst zal de gemeentelijke scholenveldloop nog 
slechts om de 3 jaren opgezet worden. 

- November: Nele en Olivier gaan naar Bohicon, een gemeente in het West-
Afrikaanse Benin, waarmee Zoersel sinds 2011 een stedenband heeft. Ze 
nemen graag wat koffers met sporttruitjes mee. Heeft je club nog iets liggen, 
in Bohicon zijn ze daar heel blij mee. Dank aan KFCE die al iets 
binnenbrachten, AC Dal kijkt ook eens na. 

- 25 maart 2023 Vrijwilligersbeurs, zie punt 2. 
 

9. Info van bovenaf 
Elektronische fiscale attesten 
Erkende sportverenigingen die jeugdkampen organiseren, kunnen aan de ouders van 
kinderen tot 14 jaar een fiscaal attest bezorgen waarmee ze belastingvermindering kunnen 
krijgen.  
In 2022 gaat een nieuwe regeling van start rond deze fiscale attesten: 

- Een model fiscaal attest wordt verplicht (deden we in Zoersel al); 
- Op het nieuwe fiscale attest wordt het rijksregisternummer verplicht. Dit zowel van 

kind als ouder (betaler van de opvangkosten); 
- De gegevens van de fiscale attesten worden in februari 2023 opgeladen via Belcotax-

On-Web; 
- Ouders zullen hun fiscale aftrek rechtstreeks zien verschijnen in hun 

belastingaangifte van 2023 (werkingsjaar 2022). 



4 
 

Vanaf nu vraag je dus best bij inschrijving van een nieuw kind het rijksregisternummer van 
het kind en het rijksregisternummer én geboortedatum van de betaler van de 
opvangkosten op. 
Als organisator van een jeugdkamp zal je in februari-maart van elk jaar (startend met 2023) 
alle verzamelde gegevens van het jaar voordien online moeten aangeven bij de overheid.  
Hoe dit zal gebeuren is nog niet helemaal duidelijk.  Dit kan mogelijk via een automatische 
link tussen jullie eigen (officieel) inschrijvingssysteem gebeuren, of via een algemene Excel-
lijst die je dan kan inladen in een online tool.  
Je hoeft dus de verzamelde gegevens niet individueel in elk apart modelattest gaan invullen 
en inladen. 
 
Uittreksel strafregister voor jeugdtrainers 
Vlaams minister van Justitie Zuhal Demir en Vlaams minister van Sport Ben Weyts willen 
vanaf het najaar van 2022 ook vrijwilligers en verenigingswerkers die met minderjarigen 
willen werken, een uittreksel van het strafregister laten voorleggen. 
Op 1 juni werd het voorstel goedgekeurd in de plenaire vergadering van het Vlaams 
Parlement. Nu moet het nog naar de inspectie financiën en dan nog terug naar de Vlaamse 
Regering voor definitieve goedkeuring. In het najaar van 2022 zou een draaiboek ter 
beschikking gesteld worden om de verplichting in de praktijk uit te voeren. 
 

10. Varia 
- We doen een rondje wie is wie. 
- Woordje van dank vanwege de Tripple Bikers aan de andere 

wielertoeristenclubs voor hun deelnamen aan de benefietrit ten voordele van 
‘Elize en de wetenschap’. 

- Circusateljee Spelati heeft de vraag gesteld om erkend te kunnen worden als 
sportvereniging i.p.v. als culturele vereniging. Reden is dat ze hun vrijwilligers 
dan een hogere vergoeding kunnen geven volgens de vrijwilligerswetgeving.  
Is circus sport of cultuur? Officieel heeft een circusartiest wel een 
cultuurstatuut. Anderzijds is Spelati geen rondtrekkend theatergezelschap. 
De vereniging kan een aanvraag indienen, en de sportraad zal die dan in 
september adviseren. 

- Schermkring Lafayette uit Schilde zoekt een sporthal om het provinciaal 
kampioenschap schermen te organiseren in september of oktober 2022. Ze 
vragen minstens een volledige dag op zaterdag of zondag. Of dit mogelijk is in 
sporthal Beuk&Noot zal afhangen van de basketbalcompetitiekalender. 

- Achille (WTC De Doortrappers) stelt vast dat gemeentes (bijv. Zandhoven) de 
laatste jaren wat moeilijker doen bij het goedkeuren van het parcours voor 
veldtoertochten. Niemand heeft een idee wat daarvan de reden kan zijn. 

- Woordje van dank vanwege Scabazoe aan AC Dal voor de cheque die zij 
kregen na de Quooker 10 Miles van Malle. 

- Eddy (TTC Sint-Antonius): zijn er nog tussenkomsten voor aankoop van 
trofeeën en medailles. Jawel: https://www.zoersel.be/vrije-tijd/organiseren-en-
reserveren/wedstrijdtrofee%C3%ABn-en-prijzen 

- Eddy vraagt om hun Muco-tornooi in 2023 toch in Zoersel te kunnen houden, 
i.p.v. in de Mintjens Arena. In juni moet dat zeker kunnen in Arena en 
Beuk&Noot. 

- TTC Sint-Antonius heeft plannen om een hoogrendementskachel te 
installeren in hun lokaal en zullen daarvoor gemeentelijke subsidies 
aanvragen in het kader van energiebesparende werken. 

- Marc (TC Kievit 2020) vraagt of verledding van de verlichting op hun 
tennisvelden ook op die subsidie kan rekenen? Dat kan inderdaad, sinds 2018 
komen ook buiteninstallaties in aanmerking voor de subsidie. 

- Ilse (The Sky Is The Limit) vraagt hoe het staat met de mobiele camera? Ze 
vreest het ergste als de examens gedaan zijn en het weer mooi is. Er zit 
vertraging op de levering van de camera, maar de GAS-ambtenaar is er, dus 
van zodra de camera er is, zal die geplaatst worden. 

https://www.zoersel.be/vrije-tijd/organiseren-en-reserveren/wedstrijdtrofee%C3%ABn-en-prijzen
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- Kunnen de barelen op de weg rond de Arena ook neergelaten worden 
wanneer de schutters op liggend doel schieten? 

- In de online verenigingengids op Zoersel.be ontbreken nog volgende erkende 
sportverenigingen: Bosch Boys, Drengel Sport, FC De Pelikaan, KFC Halle, 
LRV St. Elisabeth Zoersel, Omnisport Zoersel. 

 
 

De volgende sportraad vindt plaats op woensdag 14 september om 20 uur  
in de cafetaria van sporthal Beuk&Noot, Ter Beuken 1. 

 
aanwezig:  
René Heye  voorzitter sportraad 
Marc Somers  ondervoorzitter sportraad, Scabazoe 
René Keysers  penningmeester sportraad, TTC Sint-Antonius Zoersel 
Ilse Geys  The Sky Is The Limit 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Bert Somers  VOC Amigos 
Annemie Pemen WTC de Trappers 
Frank Van Den Bergh Ikioi Dojo 
Willy De Peuter  Ikioi Dojo 
Patrik Laurijssen VOC Amigos 
Ivo Jennekens  AC Dal 
Eddy Raets   TTC Sint-Antonius Zoersel 
Gerda Van Keer Omnisport 
Francis Peeters  AC Dal 
Achille Plové  WTC De Doortrappers 
Cindy Van Paesschen gemeenteraadslid 
Robert Bosmans Natuurvrienden Zoersel  
Ludo Verwulgen Judoclub Fudoshin 
Romy Goossenaerts BC Zoersel 
Raymond Van Den Branden BC Zoersel 
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Marc Goeman  TC De Kievit 2020 
Vicky Reypens  VC Zoersel 
Olivier Rul  schepen sport 
Nele Verhoeven sportfunctionaris 
 
 
verontschuldigd:  
Cyriel Van den Bulck WTC De Windklievers 
Kitty Busschodts gemeenteraadslid 
Roger Van de Velde Danzoe 
Fons Christiaensen Bosch Boys 
Marijke Kumbruck Scabazoe 
Sven Lauryssen KFCE Zoersel 
Tom Volders   TC Den Otter 
Luc Joris  De Tripple Bikers 
Anne Peetermans Danco Movado 
Jindra Storms  Sukhothai Gym 
Sofie Van Hooydonk  Dansstudio Petit Plié 
Ine Verschaeve  Dansstudio Petit Plié 

 


